

SMK - COLLEGE OF APPLIED SCIENCES

www.smk.lt



SMK
COLLEGE OF APPLIED SCIENCES



Fondé en 1994, le **SMK College of Applied Sciences** est un établissement privé d'enseignement supérieur présent dans trois grandes villes de Lituanie : Vilnius, Klaipėda (ville portuaire sur la mer Baltique) et Kaunas, la deuxième plus grande ville du pays.

Avec le plus grand nombre d'étudiants parmi les collèges privés du pays, SMK accueille plus de 4 500 étudiants, dont environ 500 internationaux, offrant ainsi un environnement d'apprentissage dynamique et diversifié. L'établissement propose des programmes d'études de niveau Bachelor dans 13 domaines d'études.

La FEDE est une OING – Organisation Internationale Non Gouvernementale, institution supranationale, créée en 1963 et dotée du statut participatif auprès du Conseil de l'Europe.

Elle fédère un **réseau international de plus de 500 établissements** d'enseignement supérieur et professionnel, dans 40 pays et sur 4 continents qui partagent un projet commun d'excellence académique, d'innovation pédagogique, de recherche scientifique et d'ouverture au monde.

La FEDE délivre 170 diplômes européens accessibles en anglais et en langue nationale, du Foundation Degree, Bachelor européen, Mastère européen jusqu'au DBA Doctorate of Business Administration. La FEDE compte un **réseau international de plus de 180 000 diplômés**.



FILIÈRES ET DIPLÔMES

Formations et certificats proposés par l'école

Bachelor programmes

- Programmation et Multimédia
- Jeux vidéo et Animation
- Design
- Production vidéo et Médias
- Communication numérique
- Industries créatives et divertissement
- Esthétique et Cosmétologie
- Soins infirmiers en pratique générale
- Droit
- Marketing et Publicité
- Affaires internationales
- Tourisme et Loisirs
- Création et Gestion d'entreprise
- Business futuriste et Innovations
- Gestion financière et Investissements
- Management de la Mode et du Style
- Gestion de la Restauration et de l'Hôtellerie
- Commerce international et Logistique douanière
- Affaires internationales et Communication
- Gestion des Transports et Logistique
- Entreprise durable et Technologies vertes
- Management organisationnel et Leadership
- Gestion de la Qualité de vie



LANGUES D'ENSEIGNEMENT

Anglais / Lituanien



PROGRAMMES INTERNATIONAUX

- Échanges, ERASMUS+
- Coopération éducative
- Programmes internationaux, écoles d'été



VIE ASSOCIATIVE

- Communauté étudiante dynamique avec des profils culturels et éducatifs variés.
- Événements attractifs comme les Journées Carrières, Soirées Étudiantes et célébrations thématiques.
- Organisations étudiantes pour développer le leadership et le travail d'équipe.
- Infrastructures modernes avec espaces d'étude, salles connectées et zones de collaboration.
- Espaces sociaux pour se détendre et élargir son réseau.
- Apprentissage interactif via cours, ateliers et échanges avec l'industrie.
- Opportunités créatives à travers l'art, les projets et les compétitions.
- Bien-être et forme avec des partenariats en salle de sport et initiatives santé.
- Amitiés internationales grâce aux programmes d'échange et au réseautage mondial.



CHIFFRES CLÉS

4 175 étudiants

259 enseignants

Plus de 250 partenariats

Date de création : 2022

3 campus

10 conférences

Plus de 100 événements par an

■ Accréditations et certifications qualité autres que celles de la FEDE : **Certificat de Reconnaissance de l'UE pour le Bachelor en Commerce International et Logistique Douanière**



INFOS PRATIQUES

Nemuno street
LT-91199 – Klaipeda
Lithuania

+370 601 74 830

info@smk.lt



INFOS RÉGION

Tourisme :

klaipedatravel.lt/en/

Collectivité :

www.klaipeda.lt/en

Patrimoines Remarquables :

jguideurope.org/fr/region/lituanie/klaipeda/

Sport dans la région :

klaipedatravel.lt/en/sport-in-klaipeda/



FEDEration for European Education
FÉDÉration Européenne des Ecoles

SMK - COLLEGE OF APPLIED SCIENCES

www.smk.lt



SMK
COLLEGE OF APPLIED
SCIENCES



Established in 1994, **SMK College of Applied Sciences** is a private higher education operating in three main Lithuanian cities: Vilnius, the port city on the Baltic Sea Klaipėda, and the second-largest Lithuanian city Kaunas.

Boasting the largest student body among private colleges in the country, with over 4500 enrolled students, including approximately 500 international students, SMK offers a dynamic and diverse learning environment. SMK implements Bachelor level study programmes in 13 fields of studies.

The FEDE is an INGO International Non-Governmental Organisation and a supranational institution that was created in 1963, which is endowed with participatory status with the Council of Europe.

It federates an international network comprised of over 500 higher and professional education institutions in 40 countries across 4 continents, which share a common project that is hinged on academic excellence, pedagogical innovation, scientific research and openness to the world.

The FEDE delivers 170 European degrees that are available in English and in the national language, from the Foundation Degree, the European Bachelor's Degree, the European Master's Degree to the DBA Doctorate of Business Administration. The FEDE counts an international network of over 180 000 alumni.



PROGRAMMES AND DEGREES

Programmes and certificates proposed by the school

Bachelor's Programs

- Programming and Multimedia
- Computer games and animation
- Design
- Video production and media
- Digital Communication
- Creative and Entertainment industries
- Aesthetic Cosmetology
- General Practise Nursing
- Law
- Marketing and Advertising
- International Business
- Tourism and Recreation
- Business Creation and Management
- Future Business and Innovations
- Finance and Investment Management
- Fashion and Style Management
- Catering and Hotel Business Management
- International Trade and Customs Logistics International
- Business and Communication
- Transport and Logistics Business
- Sustainable Business and Green Technologies
- Organizational Management and Leadership
- Quality of Life Management



TEACHING LANGUAGES
English / Lithuanian



INTERNATIONAL PROGRAMMES

- Exchanges, ERASMUS +
- Educational Cooperation
- International programmes, Summer schools



CAMPUS LIFE

- Dynamic Student Community with diverse cultural and educational backgrounds.
- Engaging Events like Career Days, Student Nights, and themed celebrations.
- Student Organizations for leadership and teamwork development
- Modern Facilities with study spaces, tech classrooms, and collaboration zones.
- Social Spaces for relaxation and networking.
- Interactive Learning through lectures, workshops, and industry connections.
- Creative Opportunities in arts, projects, and competitions.
- Wellness & Fitness partnerships with gyms and health initiatives.
- International Friendships through exchange programs and global networking.



KEY FIGURES

4175 students
259 teachers
+250 Partnerships
Date of creation: 2022
3 campuses
10 conferences
+100 events per year

■ Accreditations and quality certification other than those of the FEDE: **EU Certificate of Recognition for the Bachelor's in International Trade and Customs Logistics**



PRACTICAL INFOS

Nemuno street
LT-91199 – Klaipėda
Lithuania

+370 601 74 830

info@smk.lt



INFORMATION ON THE LOCAL AREA

Tourism:

klaipedatravel.lt/en/

Local Government:

www.klaipeda.lt/en

Famous architectural Heritage:

jguideurope.org/en/region/lt

ithuania/klaipeda/

Sport in the region:

klaipedatravel.lt/en/sport-in-klaipeda/



FEDEration for European Education
FÉDÉration Européenne des Ecoles

+ STRENGTHS OF THE INSTITUTION

- Innovative Study Programs.
- A Practical Learning Approach with a focus on hands-on experiences, internships, and real-world projects for students.
- A Strong Industry Partnerships with businesses, organizations, and experts to enhance learning and career opportunities
- International Collaboration.
- Focus on Creativity and Innovation encouraging creative thinking and entrepreneurship among students and staff.
- Active Community Engagement through organisation of events, forums, and discussions to involve students in societal and business issues.
- Courses given by qualified and professional speakers who bring both academic and industry insights
- Flexible Learning Options offering online and hybrid programs catering to diverse student needs, including working professionals.